

## Bestyrelsesmøde i Gauerlund IF Fodbold

**Tid og sted:** Onsdag d. 09-09-2020 kl. 19.30 i Gauer

**Tilstede:** Anders, Ilhami, Thomas, Kurt, Jesper, Martin, Torben. Gæster: Henrik og Christina fra LPG.

**Ikke tilstede:**

### Referat:

1. Status fra Administration v. Anders
  - a. Vi skal indhente børneattester for alle trænere hver 2. år. Dette skal kommunikeres ud, men hvordan? Anders håndterer dette. Vi laver en årlig gennemgang, både i kluboffice og børneattester. Information bringes ud til chefrænerne årligt.
2. Status fra arrangementer v. Jesper
  - a. Status på indhentede støtte kroner. Hvad skal vi bruge dem til? Vi bruger disse på ønsker fra Sportsudvalget. Derudover til materiale til møderummet og boldrummet.
  - b. Hvordan får vi flere til at assistere med udførelse af evt. arrangementer? Materialeudvalget assisterer med indkøb.
3. Status fra sponsorudvalg v. Jesper
  - a. Det aftales at sponsortiltag går igennem Jesper for at kunne koordinere.
4. Status fra materialeudvalg v. Martin
  - a. Indkøbsaftale med Select. Forslag blev gennemgået og der er nogle detaljer i kontrakten som kunne beskrives.
5. Spørgsmål til sportsudvalget v. Martin
  - a. Dialog oplæg omkring nye tiltag, der skal tilbydes de ekstra motiverede spillere i ungdomsårgangene. Sportsudvalget er i gang med dette, og tiltag er i støbeskeen.
6. Status fra Sportsudvalget v. Ilhami
  - a. Budget og fremgangsmåde for træneransættelser i herre senior. Nuværende budget og fremgangsmåde bekræftes.
7. Besøg fra Projektgruppen om det nye hal projekt v. Thomas.
8. Evt.
  - a. COVID-19 tiltag. Er vi på højde med hvad der forventes af os? Kommunikation til trænerne leveres af Torben.
  - b. Emner til næste bestyrelsesmøde v. Anders
    - a. Vi skal snakke vision for vores klub!
    - b. Næste møde skal ikke indeholde drift snak.